
 

Skolebestyrelse for Damhusengens Skole 
 
Dato: 17. maj 2022 

 

Tid: 16.00 til 17.15 
 
Skolebestyrelsesmøde – efterfølgende, 
kandidatmøde fra 17.30 til 18.30 
  

Mødedeltagere: Anders (medl.), Thomas (medl.), Charlotte (medarb.), Lise (medl.), Peter (medl.), 
Else Marie (medl.), Nadine (KKFO-forældreråd), Jan (KKFO-leder), Anders W. (souschef) og Max 
(skoleleder).  

BEMÆRKNINGER 

1. Godkendelse • Godkendelse af dagsorden. 

• Godkendt 

2. Næste skoleår  
 

• Orientering om skoleåret 22/23 – herunder: 
Fag og timer, ansættelser og skoledagenes længde mm. 

• Vi skal samlet set ansætte omkring 10 nye medarbejdere, herunder er 
omkring fem barsler. Vi kan godt ansætte nogle af disse som faste. 

• Vi har åbent hus den 24. maj for alle kandidater. 

• Vi har også stadig en åben stilling til afdelingslederstillingen. Der er 
rundvisninger inden ansøgningerne modtages. Det er vigtigt for os, at 
ansøgerne ved hvad de går ind til. 

• Max sender stillingsopslagene til skolebestyrelsen, så de kan sendes 
rundt i vores netværk. 

• Vi arbejder os stødt imod en sommerferie og der fortsat flere brikker 
der skal falde på plads. 
 

• Vi står også i den situation, at der er ny ledelse indenfor byggeriet. Det 
betyder at vi endnu ikke har fået en plan for genhusning, for det er 
fortsat uklart. Det skulle komme en plan snarest. 

• Ledelsen flytter over i bunden af Krokodillen. 

• Else Marie giver udtryk for, at skolebestyrelsen gerne vil mødes med 
den nye ledelse når de er landet i opgaven. Måske kort efter 
sommerferien. 
 

• Uge 5+6 bliver anderledes uge til næste skoleår. Uge 6 er under 
temaet uge sex – som omhandler krop, følelser, familie m.m. Det 
betyder, at vi bryder dagen, så eleverne mødes klokken 0815-1345. Vi 
vil gerne have, at det bliver til en del af vores kultur og traditioner. 

• Derudover vil der være fem anderledes dage: Første skoledag, 
motionsdag, klippeklisterdag, sidste skole inden jul og sidste skoledag 
inden sommerferien. 



 

• Som en del af vores traditioner vil vi også markere skolens fødselsdag 
– den dag er fra nu: 14. september, hvor første spadestik til den nye 
skole blev taget. 
 

• Anders spørger ind til muligheden for at omlægge 20% af 
undervisningen til fjernundervisning. Det udtrykker ledelsen interesse 
for og vil gerne tage en kvalificeret drøftelse med skolebestyrelsen om 
på den anden side af sommerferien – og der skal nok udvikles 
principper for det. 
 

• Vi tager på pædagogisk weekend den 4. og 5. november hvor fokus på 
håndtering af elevers følelsesmæssige reaktioner. 
 

• Dagens tal for nye opstarts-elever i 0. klasse er 120. Det varierer lidt 
fra dag til dag. 
 

• Det er blevet besluttet at vi som skole skal etablere to nye Ukraine-
klasser á 18 elever. Det er en lidt større opgave, det er en anden 
lovgivning og en anden opgave end vi normalt beskæftiger os med.  

• Skolebestyrelsen udtrykker bekymring for opgavens omfang og 
kompleksitet. 

3. Frem til sommerferien 
Eva af 2021/2022 

• En snak om, evaluering af skoleår 2021/2022. Et fast punkt, som vi på 
en måde har drøftet tidligere. Året 2021/2022 har ikke været et 
normalt år. 

• Det har løbende været drøftet. 

• Der er endnu ikke kommet karakter for de skriftlige prøver. 

4. Skolebestyrelsesvalg 
  

• Klarhed over hvem der genopstiller og hvor mange nye vi har brug for 
– herunder faste og suppleanter. 

• Else Marie orienterer om, at alle valgbare omkring bordet er valgt. Og 
det virker til, at der er lige dem der skal være – inklusive suppleanter. 
Dvs. der tre nye udefra og ti i alt. 

• Else Marie undrer sig over fremmødet til det åbne møde, det var et 
billede der er genkendeligt fra hele byen. 

• Man kan overveje at lave et suppleringsvalg hvis behovet opstår, fx 
når nogen af medlemmernes børn i den kommende periode går ud af 
skolen. 

5. Nyt fra… Nyt fra: 

• Elever: 
o Elevrødderne har været på topmøde og det har været en god 

oplevelse. Det handlede blandt om bevægelse i undervisningen 
og om hvordan man fører elevrådet videre ind i næste år. Der er 
flere ting vi gerne vil sætte i værk: 
▪ Gallafest for 9. klasserne som er planlagt og organiseret af 

8. klasserne. 
▪ Førstehjælp for elever. 



 

 
▪ Hvad er en god vikartime? 
▪ Elementer af sundhedsprofilen / trivselsundersøgelse. 

• KKFO-råd: 
o Maj-opstarten er gået rigtigt godt. Det er godt at have en hel 

årgang samlet, relationerne er styrket på tværs. 
o Der har været en drøftelse af de ydre rammer og der spørges ind 

til, om der ekstra midler til at gøre de eksisterende områder mere 
attraktive – især området udenfor G-fløjen. 

• Bestyrelsen 

• Personale 

• Ledelse:  
o Max har lavet et udkast til skolebestyrelsens årshjul, som stadig 

skal præciseres. 
o Københavns Kommune har lavet en sexisme-undersøgelse. Den 

har været i medierne og der ting som vi først skal først og 
derefter drøfte hvad vi gør ved det. 

6. Kandidatmødet Møde med kandidater – afgør om der er freds- eller kampvalg. 
Alt efter hvordan – går to processer i gang.  
Der skal foreligge en plan alt efter hvilket valg det bliver.  

7. Evt. 
 

 

 


